



< SUPREME x HFT Life 限定優惠 >

條款及細則：

1. 此優惠只適用於香港鴻福堂全線 HFT Life 分店 (旺角東站分店除外)。
2. 用戶須於付款時出示此電子優惠券上的二維碼方可享此優惠 (截圖恕不接受)，每人只可使用一次。
3. 此優惠不可用作購買鴻福堂禮券或現金券使用。
4. 此優惠不可兌換現金，不可與鴻福堂禮券及其他優惠同時使用。
5. 產品數量有限，售完即止。
6. 本公司如調整價格或更改產品款式，恕不另行通知。
7. 此優惠有效期由即日起至 2023 年 12 月 31 日。此優惠須於有效期內使用，逾期作廢。
8. 所有圖片只供參考，實際產品請參照實物。
9. 如有任何爭議，一概以「QUALITY OF LIFE PRODUCTS COMPANY LIMITED 生活良方產品有限公司」的最終決定為準。
10. 如有查詢，可致電鴻福堂顧客服務熱線 (2920 2206)。

Terms and Conditions:

1. This offer is applicable to all HFT Life stores in Hong Kong only (excludes Mong Kok East Station store).
2. To enjoy this offer, users must show the QR code of this e-coupon upon purchase (screenshots are not accepted). Each e-coupon could be used once only.
3. This offer is not applicable for purchasing Hung Fook Tong coupons or vouchers.
4. This offer cannot be exchanged for cash or used in conjunction with any other Hung Fook Tong coupons and other promotional offers.
5. Products are limited while stock lasts.
6. Prices and variety of products may be changed without further notice.
7. This offer is valid from now until 31 December 2023 ("Effective Period"). This e-coupon must be used within the Effective Period and shall be deemed invalid after the Effective Period.
8. Photos are for reference only; the real object should be considered as final.
9. In case of dispute, the decision of Quality of Life Products Company Limited shall be final.
10. For enquiries, please contact Hung Fook Tong customer service hotline at 2920 2206.